
  

          Łódź  22.08.2024

       Robert Pawlak               
   Radny Rady Miejskiej               
              w Łodzi                       

Szanowna Pani 
Hanna Zdanowska
Prezydent Miasta Łodzi

INTERPELACJA 
w sprawie oczyszczenia chodników przy ulicy Kolumny  

Podczas ostatniego spotkania z mieszkańcami Wiskitna otrzymałem 
zgłoszenie związane z oczyszczeniem z nadmiaru ziemi i trawy 
chodników wzdłuż ulicy Kolumny. Chodniki w wyniku nanoszenia ziemi 
porosły trawą w wyniku czego uległy znacznemu zwężeniu. 
Wnoszę o pilne oczyszczenie chodników

           
  Robert Pawlak              

            Radny Rady Miejskiej      
           w Łodzi                  


